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Zápis z jednání komise č. 9 

 

Datum konání: 05. 10. 2021 

Místo konání: zasedací místnost RM  

Přítomni (viz. prezenční listina): RNDr. Vlastimil Válka, Mgr. Eva Kostihová, Mgr. Ivana 

Řezáčová, Miroslava Pozděchová Knotková, Mgr. Erik 

Schovanec 

Omluveni: Michal Kůřil, Radovan Löffler, Martin Mrkus, Štěpán Němec 

Nepřítomni:  

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová, Daniel Čmelík 

Zapisovatel(ka): Mgr. Jana Jelínková 

Ověřovatel(ka): Mgr. Eva Kostihová 

Čas jednání: 16.00 – 17.00 h 

Program jednání:  

 

1. Aktuální informace o výstavbě aquacentra (D. Čmelík) 

2. Projednání návrhu Dotačního programu na podporu sportu v roce 2022 

3. Informace sportovních organizací k zahájení činnosti od 1. 9. 2021 

4. Různé 

 

 

Průběh jednání 

Předseda komise RNDr. Vlastimil Válka přivítal členy komise a hosty na devátém zasedání 

sportovní komise, stanovil zapisovatele (J. Jelínková) a navrhl ověřovatele zápisu (Mgr. Eva 

Kostihová). Poté seznámil přítomné s programem jednání, na který navrhl doplnit bod „Projednání 

žádosti o individuální dotaci z rozpočtu města pro CK Dacom Pharma Kyjov, z.s“. Vzhledem 

k absenci námitek nechal předseda o výše uvedených návrzích hlasovat: 

Hlasování: 5 – 0  – 0 
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1. Aktuální informace o výstavbě aquacentra 

Místostarosta Daniel Čmelík vystoupil s aktuálními informacemi o výstavbě koupaliště a krytého 

bazénu: 

- V květnu 2021 bylo završeno výběrové řízení na stavbu a v červnu zastupitelstvo města 

schválilo výběr dodavatele, kterým se stal Metrostav s druhou nejnižší nabízenou částkou 

285 000 000,00 Kč bez DPH. Uchazeč s nejnižší nabídkou musel být bohužel vyloučen, 

protože dodatečně porušil podmínky výběrového řízení. 

- Momentálně se připravují vizualizace, které budou následně zveřejněny. 

- Od 29. 7. 2021 je účinná smlouva; na srpen 2022 vychází otevření venkovní části, což sice 

není termínově příznivé, ale dodavatel přislíbil, že se pokusí uspíšit práce tak, aby bylo 

možné otevřít ji již na letní sezonu. 

- Aktuálně probíhá demolice, která potrvá cca 15 dní. Přední obvodová zeď zázemí zůstane 

stát jako oplocení staveniště. 

- Do konce roku 2021 je v plánu dokončení projektové dokumentace a vydání stavebního 

povolení na venkovní část. Pokud nenastane nějaká nepředvídatelná situace, mohlo by se 

v červenci 2022 na léto otevřít. 

- Venkovní bazény budou vyhřívané, což může značně prodloužit letní sezonu a tím i zisky. 

Tato technologie však bude v provozu až po dokončení veškerého zázemí, tedy v roce 

2023. 

- Zahájení zkušebního provozu kompletního areálu připadá na 9. 6. 2023, řádné uvedení do 

provozu pak na 8. 8. 2023. 

 

Následovala krátká diskuse k tématu, po níž místostarosta Čmelík jednání SK opustil. 

 

 

2. Projednání návrhu Dotačního programu na podporu sportu v roce 2022 

 

Vedoucí odboru OŠK podala doplňující informace k předloženému návrhu Dotačního programu 

na podporu sportu pro rok 2022 – oproti předloženým podkladům se mění datum zveřejnění 

programu z 19. na 20. 10. 2021. Otázkou je, zda zůstane k přerozdělení navrhovaná částka 

2 700 000 Kč, protože rozpočet města doposud nebyl projednán v RM ani ZM a vzhledem 

k záporné bilanci návrhu se dají předpokládat škrty. Do návrhu programu byla dále začleněna 

změna v nezpůsobilých nákladech – nově bude možné uplatnit faktury za energie došlé do 15. 1. 

následujícího roku. Ke zjednodušení jsme přistoupili také v rámci povinných příloh – budou se 

dokládat pouze ty náležitosti, které nelze dohledat ve veřejných rejstřících. 

Předseda SK poznamenal, že trvalo několik let, než jsme se dostali do tohoto stavu, který se zdá 

být funkčním a dotační program tak funguje spravedlivě. 

Vzhledem k tomu, že nikdo z členů nevznesl podnět do diskuse, vyzval předseda SK k hlasování 

o schválení návrhu Dotačního programu na podporu sportu pro rok 2022. 
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Sportovní komise nemá výhrady k předloženému znění návrhu Dotačního programu na 

podporu sportu na rok 2022 a doporučuje jej radě města ke schválení. 

Hlasování: 5 – 0  – 0 

 

3. Informace sportovních organizací k zahájení činnosti od 1. 9. 2021 

Předseda SK odprezentoval informace, které představitelé klubů zaslali v reakci na výzvu 

o shrnutí uplynulé sezony a vstupu do sezony nové. Jednalo se o kluby GYTA Kyjov, Aerobic 

Centrum Kyjov, Mažoretky Kyjov, FBC Dragons, Atletický klub Kyjov, AVZO – klub biketrialu 

a radioklub, FC Kyjov 1919 (v této souvislosti vedoucí OŠK zmínila snahy odboru o revitalizaci 

areálu v Boršově – bývalého baseballového hřiště, načež proběhla krátká diskuse), TJ Jiskra 

Kyjov a CK Dacom Pharma Kyjov. M. Pozděchová krátce informovala o situaci v tenisovém 

klubu (nárůst členů, chybějící trenéři…). 

 

4. Projednání individuální žádosti CK Dacom Pharma Kyjov, z.s. 

Klub CK Dacom Pharma Kyjov doručil žádost o individuální dotaci ve výši 50 000 Kč. Účelem 

dotace je podpora akce Grand Prix JMK v cyklokrosu a MTB. Předseda SK přiblížil okolnosti 

konání akce, která je na Kyjovsku nová, záměr dostat ji do povědomí veřejnosti a přesunout 

v budoucnu z Vracova do Kyjova. Formální stránka žádosti je také výborná, stejně tak předešlá 

činnost p. Huška, zástupce CK Dacom Pharma, proto předseda SK navrhl žádost podpořit v plné 

výši 50 000 Kč. Ostatní členové SK se v následné krátké diskusi také pozitivně vyjádřili 

k cykloakci a jejímu potenciálu, atraktivitě pro sportovce i diváky, jakož i osobě žadatele. 

Následně bylo hlasováno o výše uvedeném návrhu. 

Sportovní komise navrhuje udělit žadateli CK Dacom Pharma Kyjov, z.s. individuální dotaci 

ve výši 50 000 Kč. 

Hlasování: 5 – 0  – 0   

 

5. Různé 

Předseda komise pozitivně zhodnotil nově dostavěnou cyklostezku v Boršově, která je napojením 

na bohuslavickou cyklostezku. Komunikace je dostatečně široká a díky tomu vhodná i pro další 

sporty. V reakci na to se dotazoval E. Schovanec, kdo zodpovídá za čištění a údržbu cyklostezek, 

konkrétně cyklostezky Mutěnka. Jízda je totiž obzvlášť teď na podzim místy nebezpečná kvůli 

vlhku držícímu se na asfaltovém povrchu pod přerostlými keři, blátu a popadanému ovoci, což 

zvyšuje riziko úrazů. Vedoucí OŠK objasnila, že každá obec se stará o úsek ve svém katastru. 

Předsedu SK zajímalo, zda existuje spolek starající se o stezku. Pokud ano, je třeba vznést podnět 

k nápravě. PhdDr. Slaninová slíbila zmínit tuto záležitost na nejbližší poradě vedení. 
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Dalším diskutovaným tématem bylo zdražení vstupného na umělé kluziště v areálu stadionu pro 

nadcházející sezonu. Vedoucí OŠK vysvětlila motivaci k tomuto kroku (zvýšení cen energií a 

nákladů obecně) a požádala členy SK o jejich názor. Do diskuse se zapojili E. Kostihová (ceny 

zvednout pro veřejnost, ale zachovat nižší vstupné pro školní bruslení), E. Schovanec (ač se nám 

to nezdá, pro některé školáky může být problém platit vyšší vstupné), V. Válka (zdražení je 

opodstatněné, jako ředitel školy jsem schopen najít prostředky pro dokrytí zvýšeného vstupného 

v rozpočtu). 

Sportovní komise není proti úpravě ceníku bruslení pro sezonu 2021/2022 s ohledem na 

všeobecné zdražování vstupů a především energií. 

Hlasování: 5 – 0  – 0 

Předseda navrhl termín dalšího jednání na 3. 12. 2021, přičemž místo a čas bude ještě upřesněno. 

Pokud bude mít někdo z členů návrh na bod k projednání, nechť jej zašle tajemnici nebo 

předsedovi komise. 

Poté předseda poděkoval všem za pozornost, účast a příspěvky do diskuse a deváté jednání 

sportovní komise ukončil. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Sportovní komise nemá výhrady k předloženému znění návrhu Dotačního programu na 

podporu sportu na rok 2022 a doporučuje jej radě města ke schválení. 

Hlasování: 5 – 0  – 0 

 

Sportovní komise navrhuje udělit žadateli CK Dacom Pharma Kyjov, z.s. individuální dotaci 

ve výši 50 000 Kč. 

Hlasování: 5 – 0  – 0 

 

Sportovní komise není proti úpravě ceníku bruslení pro sezonu 2021/2022 s ohledem na 

všeobecné zdražování vstupů a především energií. 

Hlasování: 5 – 0  – 0 

 

Zapsala: Mgr. Jana Jelínková 

 

Ověřila: Mgr. Eva Kostihová 


